
Návrh bodu pro zasedání ZM Příbram dne 21. 6. 2021

Název bodu jednání:

výpůjčka jednací místnosti v budově MŠ v ulici Žežická

Zpracoval a předkládá: .,.

Mgr. Vladimír Král, zastupitel

Návrh usnesení:

zm pověřuje - nepověřuje Radu města

uzavřením smlouvy o výpůjčce jednací místnosti, která se nachází ve 2. nadzelnníln
podlaží vlevo ve 2. pavilonu v levé části areálu v Příbrami VII, Žežická 193, mezi
městem Příbram jako půjčitelem a vypůjčitelem -

s tím, že místnost bude využívána lx za 14 dní,
s prvním tennínein určeným dle domluvy s vypůjčitelem po schválení uzavřeni
smlouvy Radou města, vždy od 16 hodin do 18 hodin, a to až do konce roku 2021.
Úklid zasedací místnosti bezprostředně po skončeni akce zajistí vypůjčitel.

Důvodová zpráva:

O využití místnosti měla zájem iniciativa ,,Při"bram za dčti". Dle informaci, které jsem získal
od Odboru správy majetku, není příslušná místnost v uvedených hodinách využívána.

Ze strany vedení města údajně nebylo souhlaseno s bezplatným využitím. Osobně se
domnívám, že pokud město v minulosti vypůjčilo určité prostory či pozemky bezplatně či za
symbolickou l korunu ročně, lze stejnou vstřícnost uplatnit i v tomto konkrétním případě.
A to i s přihlédnutím k omezenému a krátkodobému charakteru výpůjčky.

Něco jiného by samozřejmě bylo, pokud by bezplatnou výpůjčku požadoval komerční
subjekt, například pojišt'ovací makléř nebo lektor jazyků. Tak tomu ovšem v tomto případě
není. Zároveň by vzhledem k tomu, že místnost není v daném čase využívána, nevznikla
městu schválením výpůjčky žádná újma oproti stávajícímu stavu.

Z uvedených důvodů se domnívám, že bezplatné poskytnutí místnosti pro jednání obyvatel
o záležitostech týkajících se školství je přijatelným řešením. Považuji za správné, aby město
občanům, kteří se zajímají o dění kolem sebe, vyšlo tímto symbolickým způsobem vstříc.


